



**Møtt opp:** Nestleder Emilie Heiberg, Susanne Sørli Slettebakken (representant for SP), Håkon Wraa Måge (STV), Signe Iversen (PSI B, M, Å), Marwa Nader (UTV), Aurora Stetskevitch Møllersen (INTER), Laure Disson (sosialantropologi), Linn Åmot (PECOS), Ane Grieg Rlisenæs (samf.geo.), Emilie Høybråten Hansen (OLA)

**Forfall:** Leder Hugin, André Claxton-Berge (sosiologi), Anita Torsvik (Off.adm), Marthe Linnestad Storo (samf.øko), Anna Teresa Villar Sundal (kulkom), David Johnny Pettersen (Ekstern), Guttorm Grønli (PSI prof)

**Sendt til:** Program- og fagutvalg ved SV-fakultetet  
Studentutvalget ved SV-fakultetet

## Referat fra Studentutvalgsmøte - studieåret 2022/2023

---

**Møtedag:** 29. mars 2023  
**Møtetid:** 16:15-18:00  
**Sted:** Harriet Holters hus seminarrom 140

---

### Konstitueringssaker

#### Sak nr. 1 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige SVSU-møte

- Tidspunkt for møtet 29. mars ble bestemt gjennom avstemning på SVSUs interne messengergruppe. Det ble sendt innkalling til møte 24. mars, men det ble ikke sendt noen sakliste eller tidligere referat før møtet ble avholdt.

#### Godkjenning av innkalling og referat enstemmig vedtatt

### Orienteringssaker

#### Sak nr. 2 Orientering fra SVSU v/leder/nestleder

Nestleder orienterer:

- Var på møte med fakultetsledelsen. Ønsker innlegg fra en av deltakerne på et SVSU-møte.
- Eksamensformene skal ikke endres dette semesteret selv om ChatGPT har blitt økende utfordring.
- Det er enighet om at det skal komme formell beskjed fra hvert institutt om ChatGPT.
- Karrieresenteret blir borte. Ønsker at det skal være et karrieretilbud på fakultetsnivå.
- **Representant fra SP:** Det er diskutert i studentparlamentet at man beholder midler til karriereveiledning til dette formålet.

### Sak nr. 3      **Orientering fra FU/PU**

- **UTV:** Har hatt møte med programutvalget. Har hatt kaffe og påskelunsj i dag med godt oppmøte. Planlegger andre sosiale arrangementer. Ønsker å få til faglig arrangement med tidligere UTV-studenter.
- **PECOS:** Har hatt lazertag med PECOS. Planlegger også andre arrangementer.
- **Sosialantropologi:** Har hatt arrangementer hvor professorer forteller om sin forskning. Blir mindre som skjer da førsteårs masterstudentene drar på feltarbeid. Hatt diskusjon med instituttet om hvordan feltarbeid skal finansieres.
- **PSI (B, M, Å):** Har hatt mastermøte. Det er problemer med intern rekruttering til master på PSI. Har hatt feedback-hour. Det er tatt opp sak om at det deles nakenbilder ufrivillig over AirDrop på lesesalene. Det er tatt videre til flere organer.
- **OLA:** Planlegger faglige og sosiale arrangementer. Har hatt møte med programrådet og føler at flere studenttilbakemeldinger blir fulgt opp.
- **INTER:** Har evaluert studietur til Tbilisi og ønsker å lage råd til neste studietur. Planlegger arrangement på U1 og Eurovision-fest.
- **Offadm:** Har planlagt frokostseminar 11. mai for bachelorstudenter. Planlegger også arrangement på U1.
- **STV:** Har hatt fagkritisk dag i dag, planlegger aktualitetssymposiet tidlig i mai. Skal også evaluere studietur til Tallinn.

### Sak nr. 4      **Orientering fra SVSUs verv**

#### **Arbeidslivskomiteen:**

UTV redegjør:

- Skal ha møte med arbeidslivskoordinator om evaluering av arbeidslivsdagene.
- **Offad:** Positivt å ha eget verv for arbeidslivsdagene i PU/FU.
- **Sosialantropologi:** Det er vanskelig på mindre studier å legge til egen stilling.
- **PSI (B, M, Å):** Det er lettere på noen studier enn andre.

#### **Kontoransvarlig:**

UTV redegjør:

- Foreslår å utsette skapklipp da få kunne i nær framtid.

#### **Kommunikasjon:**

PSI (B, M, Å):

- Har svart student som tok opp sak om støy på lesesalene.
- Det har ikke vært mye på Instagram pga. sykdom, men det kommer mer på denne fronten snart.

## Sak nr. 5 Orientering fra SP

Representant for SP redegjør:

- Ble orientert om læringsanalyse. Det er uklart hvordan det skal gjøres i praksis og det er pga. det ikke gitt noe klart standpunkt fra studentparlamentet.
  - Reagerte på mulig kategorisering av studenter etter karakterer.
- Ingen endringer på persona non grata-saken.
- **Nestleder:** Læringsanalysene er et digitalt verktøy for å analysere og predikere informasjon om studentene. Hvem som gjør det best, hvem som er i risiko for å falle av f.eks.
- **PSI (B, M, Å):** Legger føringer på hvordan man bør studere som ikke er ønskelig.
- **Representant for SP:** Det avhenger litt av hvordan det brukes i praksis.

## Diskusjons- og vedtakssaker

### Sak nr. 6 Stand på PSI

Nestleder orienterer:

- Nådd ut til flere studenter.
- Fått flere positive tilbakemeldinger.
- Anbefaler mer stand fremover.

### Sak nr. 7 Tilretteleggingsak

Nestleder orienterer:

- Tidligere har det blitt tatt opp sak om at en student i rullestol ikke har tilgang til et obligatorisk seminar siden seminaret foregikk i et rom i andre etasje der det ikke var mulig å ta heis opp.
- Personen som tok opp saken har tatt kontakt med eiendomsavdelingen, og det virker som om at heisen igjen fungerer.
- **PSI (B, M, Å):** Ønsker at det registreres i tilretteleggingsskjemaet. Ofte vet ikke studenter hva de har krav om. Ønsker å skrive litt om informasjonstilgjengelighet i rapporten om tilrettelegging.
  - **UTV:** Ønsker å informere om hvilke krav man har som student i tilretteleggingssaker.
- **Nestleder:** Foreslår å spre informasjon om diverse spørsmål gjennom f.eks. QR kode i fadderukene.
  - **UTV:** Ønsker at nettsiden til UiO skal bli mer oversiktlig.



## Sak nr. 8 Oppdatering om midler

Nestleder redegjør:

- Honorarene vil bli utbetalt.
- Vi har ikke fått noen svar angående ekstra midler.
- Kan ev. sende mail til assisterende studiedekan dersom vi ikke får svar.
- Fakturaene for arbeidslivsdagene er betalt.

## Sak nr. 9 SVSUs synlighet

Nestleder redegjør:

- Ønsker at SVSU skal være en post på rebusen i fadderuken slik at flere møter SVSU tidlig.

## Annet

### Sak nr. 10 Eventuelt

A)

PECOS redegjør:

- Flere av professorene har ikke oppdatert hvilket kontor de sitter på.
  - Gjør det vanskelig for studenter å bruke f.eks. kontortid.
  - Også vanskelig på grunn av korttilganger.
- **UTV:** Kan ha noe med oppussingen å gjøre.
  - **Offad:** Ønsker å sende mail til SV-info for å spørre om oppdatering av kontorer til professorer.
  - **Nestleder:** Ønsker å gjøre noe med korttilgangene i Eilert Sundts hus.
    - **PSI (B, M, Å):** Det er dårlig informasjon om korttilganger til studentene.

B)

PSI (B, M, Å) redegjør:

- Det har vært sak om at vi ønsker å introdusere SVSU på introdagen til UiO.
- Kan det være en sak for digitaliseringskomiteen å lage en standardpresentasjon som introduserer SVSU?
- Dersom det lages ferdig en presentasjon kan PU/FU presentere det.

Møtet er hevet 17:23

---

29. mars 2023

Beste hilsen

**Hugin Dyre Jacobsen**

Leder for Studentutvalget ved Det Samfunnsvitenskapelige fakultet

**Håkon Wraa Måge**

Sekretær for Studentutvalget ved Det Samfunnsvitenskapelige fakultet

Det samfunnsvitenskapelige fakultet / The Faculty of Social Sciences  
Universitetet i Oslo / The University of Oslo